
PROTOKÓŁ NR 32/2016 

Z OBRAD XXXII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 3 SIERPNIA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączona listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Porządek obrad :  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej WPF na lata 2016-2022 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Chodakówek w gminie 

Sochaczew 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Kaźmierów w 

gminie Sochaczew 

8. Przyjęcie protokołu z XXX i XXXI Sesji Rady Gminy Sochaczew 

9. Sprawy różne 

10. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

 Obrady XXXII Sesji Rady Gminy Sochaczew  otworzył Przewodniczący Rady Gminy  Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00 

W obradach wzięło udział 15 radnych , co stanowi quorum 

 

AD. 2 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad XXXII Sesji Rady Gminy 

Sochaczew – porządek obrad przyjęto jednogłośnie  

Pan Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Kobiereckiej  
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Pani Kobierecka przedstawiła z uzasadnienia wyroku 4 punkty dotyczące nieprawidłowości w 

podjęciu uchwały dotyczącej zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

wsi Kożuszki-Parcel 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaprosił Panią Kobierecką na posiedzenie komisji na 

którym zostaną omówione przedstawione uwagi   

 

AD. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik Gminy o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w WPF  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII/134/2016 w sprawie 

wprowadzenia zmian w WPF na lata 2016-2022 

 

AD. 4 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII/135/2016 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy 2016 r.   

 

AD. 5  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław  Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik Gminy o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska zapoznała radnych z projektem uchwały   
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Pan Przewodniczący Rady Gminy  poprosił radnych o zadawanie pytań  

- w związku z tym , że pytań nie było, radni przystąpili do głosowania  

 

- na sesji obecnych było 15 radnych  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych   

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XXXII/136/2016 w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego   

 

AD. 6 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Chodakówek przedstawiła 

Pani Szlaga Iwona  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII / 137/2016 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego fragment wsi Chodakówek  

 

AD. 7  

Pani Szlaga Iwona przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi 

Kaźmierów 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII/138/2016 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego fragment wsi Kaźmierów        



                                                              -4-   

AD.8 

Protokoły z obrad XXX i XXXI Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie 

 

AD.9        

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pan Nagłowski Tomasz podziękował całej gminie za zorganizowanie pikniku na terenie 

Czystego . Poprosił o zorganizowanie pomocy dla Białorusinów i Ukraińców  , bo wiele z 

tych osób chciałoby zamieszkać w Polsce , ale ma problemy z załatwieniem legalnego pobytu 

w naszym kraju  

Pan Krakowiak zapytał Panią Dyrektor Otylię Muszyńską czy rozbudowa szkoły w Kątach 

zostanie ukończona na 1 września  

Pani Dyrektor Szkoły wyjaśniła , że górna część szkoły jest już wykończona , jest sprzątana i 

ustawiane są meble .Prace wykończeniowe są jeszcze na dole , bo w trakcie rozbudowy 

wynikły dodatkowe prace , które muszą być wykonane przed odbiorem budynku , ale 

wszystko będzie ukończone na 1 września  

 

Pan Murawski Sławomir zgłosił ,ze nic nie dzieje się w sprawie zniszczonego przystanku na 

Chodakówku  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt  i poinformował , że za bardzo udany piknik w Czystem należy 

się podziękowanie mieszkańcom , radnym i sołtysom . Odnośnie legalizowania pobytu 

Ukraińców w Polsce , to zajmują się tym Urzędy Wojewódzkie , bo jest to zadanie rządu i na 

dzień dzisiejszy nie zostanie ono przekazane do realizowania przez powiaty ze względu na 

bezpieczeństwo kraju . Pan Wójt powiedział , że urząd będzie służył pomocą sołtysom , 

którzy chcieliby pomów zalegalizować pobyt Ukraińców na naszym terenie   . Odnośnie 

spraw poruszanych przez Panią Kobierecką , to uchwała w sprawie likwidacji schroniska 

została uchylona , ale zrobione zostanie wszystko , aby spełnić marzenia Pani Kobiereckiej . 

 

Pan Koperski poprosił o interwencje w sprawie drogi powiatowej koło szkoły w Wymysłowie  

Pani Antuszewicz Irena poprosiła o usunięcie gałęzi z topól rosnących wzdłuż drogi 

powiatowej w Wymysłowie , bo zagrażają bezpieczeństwu . 

Pani Borek Dorota poprosiła o wystosowanie pisma do Generalnej Dyrekcji Dróg , aby 

ustawili znak na drodze krajowej , że jest zakaz zjazdu  dla samochodów ciężarowych  w 

drogę na Kożuszki , bo samochody zjeżdżają z głównej drogi  i dopiero muszą wycofywać , 

gdyż  na tej drodze są znaki ograniczające tonaż samochodów  

 

Pan Krakowiak zapytał jaka będzie cena za śmieci  
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Pani Skarbnik poinformowała , że w przyszłym tygodniu powinno odbyć się spotkanie 

komisji na temat stawki za śmieci , gdyż po przeliczeniu kosztów  opłacanych za śmieci 

firmie REMONDIS  stawka za śmieci powinna wynosić 11,00 zł od 1 mieszkańca  . 

 

AD.10 

Obrady XXXII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.10 

 

 

     Protokółowała                                                                              PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz                                                               RADY GMINY SOCHACZEW 

                                                                                                             Czesław Ćwikliński                                                                                                                  


